

親愛的客戶，您好：

DEAR CUSTOMERS,

一．內政部移民署自民國110年1月2日起全面實施新式外來人口統一證號換發作業，相關資訊可至內政部移民署全球資訊網「新式外來人口統一證號專區」查閱。

The Ministry of the Interior National Immigration Agency, R.O.C (Taiwan) has implemented “New UI No.” for Foreign Nationals since 2 January 2021. For more information, please visit the official website of the Ministry of the interior.

二．若您已申請新式外來人口統一證號，請攜帶最新居留證正本及具辨識力之身分證明文件 (例如:護照) 至本公司任一分公司臨櫃辦理辦更手續。

If you have obtained for your new UI No., please bring your latest Resident Certificate and other identification with identifiable features (i.e. passport) and visit our branches for your new UI No.update.

三．請您留意證券帳戶統一證號必須與銀行扣 (匯) 款帳戶證號相同，以免產生現金股利或基金配息遭退撥情形。

Please note that the ID number of your securities account must be identical to the ID number of your bank account to ensure your dividend distribution to be processed correctly.

四．倘您有相關問題，請致電本公司客服專線2383-6888
For further inquiries, you may contact our customer service at 2383-6888

